



ការកាត់បន្ថយភាពភ័យខ្លាចទៅនឹងការពិត



ព័ត៌មានអំពីតម្លៃសេវាសាធារណៈ
បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពនៅខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ 2020

ដឹងអំពីការពិត។ អ្នកមានសិទ្ធិ។ ស្តង់ដារថ្មីដ៏សុភមង្គលរបស់សហព័ន្ធក្នុងការកំណត់ដែលជនអន្តោប្រវេសន៍ពេលដែលអាចក្លាយជាការបង់ថ្លៃ គឺអាចបង្កឱ្យបុគ្គលភាគច្រើនដែលនឹងមិនត្រូវបានប៉ះពាល់ដោយច្បាប់ ធ្វើការលុបចោលឈ្មោះចេញពីការទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍។
ខ្លឹមសារនៅក្នុងឯកសារនេះ គឺមិនមែនជាជំនួយផ្នែកច្បាប់ទេ។ ស្ថានភាពនៃអន្តោប្រវេសន៍នីមួយៗ គឺមាន លក្ខណៈប្លែកពីគ្នា។ ប្រសិនបើអ្នកមាន សំណួរអំពីស្ថាន ភាពរបស់អ្នក ឬស្ថានភាពសមាជិកគ្រួសារ និង / ឬ ការ ប្រើប្រាស់អត្ថប្រយោជន៍, ប្រភពព័ត៌មានច្រើន គឺមានស្រាប់ដើម្បីផ្តល់ជំនួយ ដោយឥតគិតថ្លៃ និងមានការ សម្ងាត់។



ច្បាប់សហព័ន្ធថ្មីស្តីពីការគិតថ្លៃសេវាសាធារណៈ គឺមិនប៉ះពាល់ដល់ជនអន្តោប្រវេសន៍ ភាគច្រើនទេ។

ជនភៀសខ្លួន, ជនភៀសខ្លួនផ្នែកនយោបាយ, ជនរួចផុតពីការជួញដូរមនុស្ស, ពីអំពើហឹង្សាក្នុងគ្រួសារ និងឧក្រិដ្ឋកម្មធ្ងន់ធ្ងរ និងជនអន្តោប្រវេសន៍ដទៃទៀត “មនុស្សធម៌” គឺនឹងមិនត្រូវបានប៉ះពាល់ឡើយ ដោយច្បាប់នេះឡើយ ។ ប្រជាពលរដ្ឋរស់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ស្របច្បាប់ (ឬ “កាន់កាតបែតឯ”) គឺមិនត្រូវបាន ប៉ះពាល់ឡើយ លុះត្រាតែពួកគេចាកចេញពីសហរដ្ឋអាមេរិករយៈពេល 180 ថ្ងៃ ហើយស្នើសុំត្រឡប់ ចូលវិញ ។ អត្ថប្រយោជន៍ដែលទទួលបាន នៅពេលដែលពួកគេស្ថិតក្នុងស្ថានភាពណាមួយខាងលើគឺ នឹងមិនត្រូវបានចាត់ចូលការប្រឆាំងនឹងពួកគេឡើយ។



កម្មវិធីសាធារណៈជាច្រើន គឺមិនត្រូវបានចាត់ចូល ក្នុងការការសាកល្បងការគិតថ្លៃ សាធារណៈរបស់សហព័ន្ធទេ។

កម្មវិធីស្បៀងអាហារសង្គ្រោះជីវិត និងអាហារបុគ្គល ដូចជា WIC, CHIP, អាហារថ្ងៃត្រង់របស់សាលារៀន, ធនាគារចំណីអាហារ, កន្លែងស្នាក់នៅ, ជំនួយថែទាំសុខភាពកុមារ, មូលនិធិគាំទ្ររបស់រដ្ឋ និងថ្នាក់ មូលដ្ឋានលើការថែទាំសុខភាព ព្រមទាំងកម្មវិធីពាក់ព័ន្ធដទៃទៀត គឺមិនត្រូវបានរាប់បញ្ចូលក្នុងការ សាកល្បងការគិតថ្លៃសាធារណៈរបស់សហព័ន្ធឡើយ។



ការប្រើប្រាស់កម្មវិធីសាធារណៈ គឺមិនធ្វើឱ្យបុគ្គលម្នាក់ត្រូវបង់ថ្លៃសេវាសាធារណៈ ដោយស្វ័យប្រវត្តិឡើយ។

មន្ត្រីអន្តោប្រវេសន៍ ត្រូវតែពិនិត្យមើល **គ្រប់កាលៈទេសៈ** ក្នុងការកំណត់ថាតើបុគ្គលអាចនឹងត្រូវ បង់ថ្លៃសេវាសាធារណៈនាពេលអនាគតដែរឬទេ។ នេះគឺរាប់បញ្ចូលទាំងអាយុរបស់អ្នក, សុខភាព, ប្រាក់ចំណូល, ទ្រព្យសម្បត្តិ, ធនធានការអប់រំ / ជំនាញ, គ្រួសារនីមួយៗត្រូវតែគាំទ្រ ក៏ដូចជាគ្រួសារ ដែលនឹងគាំទ្រដល់សមាជិកនីមួយៗ។ កត្តាវិជ្ជមានដូចជាការមានការងារធ្វើ ឬធានារ៉ាប់រងសុខភាព, អាចត្រូវបានធៀបទៅនឹងកត្តាអវិជ្ជមានផ្សេងៗ ដូចជា បានប្រើប្រាស់អត្ថប្រយោជន៍ជាក់លាក់មួយចំនួន ឬមានលក្ខខណ្ឌផ្នែកសុខភាព។ បុគ្គលម្នាក់ៗនឹងមានឱកាសបង្ហាញពី មូលហេតុដែលពួកគេមិនពឹងផ្អែក លើអត្ថប្រយោជន៍ ជាក់លាក់ណាមួយនាពេលអនាគត។



អត្ថប្រយោជន៍ដែលទទួលបានដោយសមាជិកគ្រួសារ គឺនឹងមិនរាប់បញ្ចូលក្នុងការសម្រេចអំពីការគិតថ្លៃសេវា សាធារណៈដែលត្រូវបានធ្វើឡើងនៅសហរដ្ឋអាមេរិកឡើយ។

សមាជិកគ្រួសារពលរដ្ឋអាមេរិក អាចប្រើកម្មវិធីអាហារូប ត្ថម្ភអាហារ ឬកម្មវិធីលំនៅដ្ឋានដោយគ្មានការភ័យខ្លាច។ រាប់បញ្ចូលទាំងឈ្មោះឪពុកម្តាយដែលមានក្នុងពាក្យស្នើសុំរបស់កូនរបស់ពួកគេ គឺមិនមានន័យថាពួកគេបានដាក់ស្នើពាក្យសុំអត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់ខ្លួនគេនោះទេ។



មានច្បាប់ស្តីពីការពារព័ត៌មាននៃការដាក់ពាក្យស្នើសុំអត្ថប្រយោជន៍សាធារណៈ និងអ្នកទទួល។

ជាទូទៅច្បាប់សហព័ន្ធ និងរដ្ឋ ការពារភាពឯកជននៃព័ត៌មានរបស់អ្នកនៅពេលដាក់ពាក្យស្នើសុំ ឬទទួលបានការធានារ៉ាប់រងសុខភាព, អាហារូបត្ថម្ភ, ការគាំទ្រផ្នែកសេដ្ឋកិច្ច ឬអត្ថប្រយោជន៍សាធារណៈដទៃទៀត។

ការផ្តល់ជំនួយប្រឹក្សាដោយឥតគិតថ្លៃ និងមានការសម្ងាត់

ជំនួយនេះគឺមានសម្រាប់លោកអ្នក! ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរជាក់លាក់ ឬកង្វល់អំពីផលប៉ះពាល់នៃការប្រើប្រាស់ផលប្រយោជន៍សាធារណៈ ទៅលើស្ថានភាពនៃអន្តោប្រវេសន៍របស់អ្នក សូមធ្វើការទាក់ទងមក មេធាវីទទួលបន្ទុកផ្នែកអន្តោប្រវេសន៍។

សូមទាក់ទងអង្គការមួយក្នុងចំណោមអង្គការខាងក្រោមដើម្បីទទួលបានជំនួយ៖

- តាមរយៈលេខទូរស័ព្ទបន្ទាន់៖ 1-888-201-1014
- គម្រោងស្តីពីសិទ្ធិជនអន្តោប្រវេសន៍នៃភូមិភាគពាយព្យ(NWIRP)៖
 - ការិយាល័យ NWIRP ប្រចាំទីក្រុង Seattle ៖ 206-587-4009
 - ការិយាល័យ NWIRP ប្រចាំទីក្រុង Yakima Valley (Granger) ៖ 509-854-2100
 - ការិយាល័យ NWIRP ប្រចាំទីក្រុង Wenatchee ៖ 509-570-0054

ប្រភពព័ត៌មានដទៃទៀត ក៏មានផងដែរតាមរយៈអង្គការមួយចំនួនក្នុងចំណោមអង្គការដែលបានចុះបញ្ជីនៅលើ គេហទំព័ររបស់លោកអភិបាលរដ្ឋ៖ <https://www.governor.wa.gov/issues/issues/safe-communities/immigration-and-refugee-resources>

